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Ringvålgrendas Velforening 
 

 

REFERAT 
 

 

Møte Styremøte      Dato: 23.10.2014 

Ref.: Vidar Sagen     Sted: Renate   Kl.: 2000   

       Neste møte: 05.02.2014 kl 2000 til Rahmi 

           

 

 

 

Sak       Ansv 

 

5 Ballbingeområdet 
 Avtale Statskog vedr fotballbane    AB 

 

 Benker: 

 Pris for sponsing av benk: 4000,-.  

  

 Powell spurt, men hadde ikke midler i år 

 

 Søknader: 

Søkt til Søkt om Status Ansvarlig 

Trondheim 

kommue 

Volleyballbane, benker Avvist. Kan søke annet 

sted. Tippemidler 

VS 

Statskog Stier, benker, 

terrengsykkelløype 

Ikke søkt AB 

Sør Trøndelag 

Fylkeskommune 

Oppgrusing fotballbane Ikke søkt AB 

Trondheim 

kommune 

Nærmiljøtiltak mur, 

benker 

Plan må godkjennes av 

kommunen 

AB 

Trondheim 

kommune 

Støtte  MJ 

Diverse? 

 

Sti til Hestsjøen MBA sjekker 

muligheter – 

byggemeldes? 

MBA 

 

 

6 Ballbinge - eierskap 

 2013: Pga drift og disponering av skistadion er det mest praktisk at idrettslaget  

 overtar eierskapet til ballbingen.  

 Idrettslaget ønsker ikke å overta ballbinge inntil videre 

 Sjekk på nytt ift nytt styre i LIL 

Stilling Navn Forkortelse Tilstedet Kopi til Tlf E-post På valg 

Leder Vidar Sagen VS X X 99116500 vidar@ekons.no  2015 

Nestleder Ronny 

Sætherhaug 

RS  X 92042639 baaseg@online.no 2016 

Sekretær Renate Refseth RR X X 45630549 Renate_refseth@hotmail.com 2016 

Styremedl Kirsti Kværnum KK  X 95997142 Kirsti.kvaernum@gmail.com 2016 

Styremedl Rahmi Lale RL X X 48276019 rahmi.lale@ntnu.no  2015 

Kasserer Marie Brøvig 

Andersen 

MBA X X 40232699 Marie.brovig.andersen@gmail.com  2015 
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7 Fortau 
 Kommunen planlegger og gjennomfører fra Skogly til vei/sti til Hestsjøen. 

 Utsatt til 2015 

 

11 Hjemmeside/FB-side 
 Rahmi og Marie ser på ny løsning/leverandør og iverksetter dette   RL/MBA 

 www.ringvaal.no opprettet og i drift – bra!! 

 Oppdateres 

 

13 Juletrefest 

 Erstattes med juletretenning på Skogly lørdag 29.11.2014 kl 1700 

 Invitasjon på FB – arrangement    MBA 

 Juletrelys     MBA 

 Gløgg     RL 

 Henge opp lys samme dag kl 1200    Alle 

 Magne med trekkspill     RS 

 Pepperkaker     RR 

 Ledning gravd ned fra ski-garasjen. MBA avklarer med Ole Lauglo   MBA 

  

14 Bank 

 Regnskap «revideres» før årsmøtet    MBA 

 

15 Årsmøte 

 Februar 2015 

 

16 Sti til Hestsjøen 

 Vedlikeholdsbehov? Steiner? Gjøres når det har tørket opp. Dugnad neste år?  

 Ring Toril Konstad ift krav til byggemelding   VS 

 Møte med saksbehandler Trondheim Kommune ila januar 2015   MBA 

 «De som vil bidra» på skjema kontaktes ift dugnad    

  

17 ST HANS  

 Organisering ift rask på bålet må bli bedre neste år. VS har snakket med Ola Lauglo, 

 og han vil stenge vei ned til stadion 

 

21 Årsavgift/medlemsskap 

 200,-. Sendes ut ifm Rusken/StHans 

  

22 Kassabeholdning/økonomisk status 
 Ca 50.000,- på konto 

  

23 Langtidsplan for RV 

 Utarbeides. Noen punkter angitt under. Kompletteres   Alle 

 AB + VS lager forslag til oppdelt framdriftsplan 08.01.2014   AB/VS 

 Forslag utarbeidet. AB finpusser dette og lager forslag til avkrysningsskjema. Deles AB 

 ut sammen med innkalling årsmøte 

 Avvent spørreundersøkelse St Hans 

 Laber respons på skjema. «De som vil bidra» må benyttes 

 

25 RUSKEN 

  

 

http://www.ringvaal.no/
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26 GATEBELYSNING 

 Lys fra Ringvålvegen til Ringvål park.    RS/KK 

 RS har meldt saken til områdesameiet og følger opp 

 Privat vei som områdesameiet og Ringvålhaugen VF drifter. Må løses av de som  

 drifter veien. Ringvålgrendas velforening kan bidra med navnet sitt på søknader,  

 uttalelser etc. 

 

 MBA korresponderer med SVV vedr lys langs Ringvålvegen (fv 841)  MBA 

 Asfalteres 2014. MBA purrer på nytt 

 Negativt svar 

 

27  EVT 

 Kan velforeninga stå som mottaker av ”Grasrot-andelen”? 

 Ja, men må meldes inn i Frivilllighetsregisteret. 

 Vi er innmeldt Hjemmeside oppdateres ift info om «grasrotandelen» 

 

 Avtal møte med Helge A. Stabursvik vedr fortau/trafikksikkerhet   VS 

 Avvent 

 Trafkksikkerhetsplan 2017-2021 – oppstart/innspill til denne i slutten av 2015. Kan 

 vi ta kontakt med rektor/FAU for å få støtte? 

 Initiativ «Trafikksikkerhetsgruppe». MBA kontakter Forseth/Tulluan  MBA 

 

 Innmelding Brønnøysund-registrene    VS 

 Utføres etter årsmøte 2014 

 Ok 

 

 

 Benker og mål laget for vinteren i garasje    

 

 

  

  

 

 

 Vidar Sagen 

 


